
 
INNEBANDY

 

 

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                      2025-02-02 
                                      17.30-19.30 
                                      Liljahallen 

 
Närvarande: Peter Albinsson, Maud Mukkala, Catarina Roos, Katarina Eriksson  
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes 
och lades till handlingarna. 
 

 
 

Budget Det ser bra ut. Våra utgifter kommer ju framförallt i början av 
hösten. 

 

Årshjul - feb Målvaktsträning yngre och äldre - yngre blev inställd i januari 
pga sjukdom - ännu inte klart när det nya tillfället blir 
Sektionsmöte med föräldrarepresentanter och spelarråd 
-framflyttat till 2 mars 
VM-rally 
Ordförandeträff VIBF - inget datum än 
Verksamhetsberättelse - på gång 
Hallrådsträff - inget datum än 
Akut skadehantering - ej klart 
Intervjuer med seniorspelare - enkäter 
 

 

Rally - VM 
Lördag 15/2 

Alla 3 föräldrar per lag som skulle arbeta på rallyt behöver 
inte arbeta i år, eftersom vi fick färre arbetspass från 
Tväråbäck. En person per lag är reserv, om någon av de andra 
blir sjuka. 
Sammanlagt 4 personer kommer att baka långpannekaka 
istället för att jobba ute på rallyt. Alla som ska jobba har fått 
mail ang vilken arbetsuppgift man har fått.  
Alla som ska arbeta har ännu inte svarat på om deras 
telefonnummer stämmer, vi önskar att ni snarast svarar på det. 
Möte för alla som ska jobba, onsdag 12/2 kl 19.00 i 
Liljahallen. Då får alla instruktioner, mössa, rallypass, väst 
etc.  
 
 Inköp till kiosken - hur mycket? Vi funderar och grubblar på 
den frågan.  
 
Växelkassa till kiosken 
 
Vi planerar mötet 12/2 

 
 
 
 
 
 
 
 



Intervjuer med 
spelare 

Seniorlagen - på gång 
Ungdomslagen - vi behöver skriva om dokumentet.  
 
 

 

Bygga sarg till 
sitt eget lag eller 
även till laget 
som kommer 
efteråt 

Varje lag bygger sin egen sarg som de vill ha. Nu för tiden 
spelar några lag 3-3, några 4-4 och några 5-5 och varje lag 
bygger den storlek de själva vill ha på sargen under sina 
träningar. Några lag tränar både efter och före volleybollen 
och de får både bygga och riva sarg. Vissa lag kanske har fys 
på sin träning och inte väljer att bygga sarg då får nästa lag 
bygga sargen. Inget lag behöver bygga om sargen till laget 
som kommer efteråt. Detsamma gäller vid matcher under 
helgen.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Möte på torsdag 
6/2 med dam 
utv, F09/10, F11 

Vi diskuterar det kommande mötet.  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Nästa sektions- 
möte 2/3 
även med 
föräldra- 
representanter 
och spelarråd 

Nästa sektionsmöte är söndag 2 mars, kl 18.00 i 
Hammarhallen. Första timmen är med föräldrarepresentanter 
och spelarråd  och efter det har sektionen möte i en timme. 
Vi kommer bla  
Utvärdera rallyt 
Planera Innebandygalan 
 

 

Innebandygalan 
5/4 
 

Kolla pris på köttfärs redan nu - Peter pratar med Ica  

Övriga frågor Inga övriga frågor 
 
 
 
 
 

 

Noterats av Katarina E 


